
 המועצה המקומית שגב שלום المجلس المحلي شقيب السلام

 84106שבע, מיקוד:  –, באר 804ת.ד.  84106بئر السبع. ميكود:  804ص.ب:  

 08- 6287733פקס:  6561000-08טל':   08–6287733فاكس:  6561000-08ت: 
 

 2024אוגוסט  21

 

 18:00שעה  20/08/2024מיום  5פרוטוקול מליאת המועצה מס' 

 
 נוכחים:

 ראש המועצה –קאיד אבו מעמר 
 חבר המועצה –סוילם עמראנה 

 חבר המועצה –נסים ג'רגאוי 
 חבר המועצה –מוצלח אלעזאזמה 

 חבר המועצה –מוסטפה אבו רג'לה 
 חבר המועצה –ג'ברין אבו תקפה 

 חבר המועצה –סלאמה אבו תקפה 
 חבר המועצה –עבדאללה אלחמאמדה 

 חבר המועצה –באסם אבו עגינה 
 חבר המועצה –נהאד אל תראבין 

 :נעדרים
 חבר המועצה –ראמי אבו עמרה 

 אורחים:
 יועמ"ש –ג'מאל אבן חמאד 

 גזבר המועצה –עודה אבו סריחאן 
 מבקר המועצה –ברהים ג'רגאוי א
  

 על סדר היום:
 
  :ראש המועצה עדכונים .1
אנא שתפו  זימונים ללא התייצבות חברי הועדה לדיון,ועדת הביקורת לא התקיימה , היו ארבע -

 , זאת ועדת חובה וחשוב מאוד שתמלא תפקידה.עדת הביקורתופעולה ותגיעו לו
 תוכניתה פ"יע .שגב שלום מול צומת אשר ייבנההייתה לנו פגישה עם ההנהלה של ביה"ח שיפ"א -

יש החלטה להעסיק מהמגזר הבדואי כמעט  .2030-2031בשנת  הפתיחה  של ביה"ח אמורה  להיות
 וכו'. /ותטכנאים, רופאים , אחים :עובדים בכל מיני תחומים 800

בשיב"א, ואחרי שיפתחו את בית החולים החדש  ,ות כבר היוםיהם מוכנים לקלוט רופאים, אחים/
 חדש.ל אותםהם יעבירו 

 פסי האטה, ויכלול צביעה אושר תקציב גדול להסדרי תנועה שעם משרד התחבורה ,  יש התקדמות-
 .התחבורה הציבורית בישובמה שצריך לטובת וגם משפצים ומעקות בטיחות,  חדשים

 מערביות.כולל שכונות  ,הבדואים לגבי פיתוח שכונות רשותכמו כן ניהלתי שיח עם  -
שקרו בתקופה אחרונה בישוב , אנחנו צריכים  אלימות יש אירועי  - אני רוצה עזרה של כולכם-

 לעשות כל מאמץ בכדי לטפל בנוער.
 .קפההעזר וגם לגבי בתי האנחנו נטפל בחוקי -
 אישרנו אותם. לשיפוצים וריהוטעלו , כל הדרישות שלפתיחת שנה"ל אנחנו מכינים בתי ספר -

להשכיר מבנה ואנחנו מחפשים כרגע  יכול להיות שתהיה בעיה בשכונה א' לגבי הגנים ולכן נצטרך
 מבנה להשכרה.

ספר הלכן ירד הלחץ בבתי ,שיקלוט תלמידים מהפזורה בפזורה,  יפתח בית ספר תיכון יהשנה 
 ם בישוב.יתיכוניה
 
 לידיעה – 2/2024רוטוקול ועדת השקעות לרבעון פ .2

אנו פועלים ע"פ חוזר המנכ"ל לניהול  .ידיעהוהפרוטוקול הועבר אליכם לעיון עודה אבו סריחאן : 
 ..1-6/2024לתקופה  2/2024ובדו"ח יש תשואות רבעון  השקעות
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 :אישור פעולות בתב"רים .3

 :אישור תב"רים .3.1

מס' 
 התב"ר

סכום  שם התב"ר
השינוי 

 בש"ח

 סה"כ תקציב מקור המימון
 מעודכן בש"ח

סימון כבישים והתקני  522
 2024בטיחות לשנת 

 משרד התחבורה – 117,343 130,381
 הבטיחות בדרכיםו

 הקרן לעבודות פיתוח  –  13,038

130,381 

 

הכנות זה בעיקר ,  2024סימון כבישים והתקני בטיחות לשנת  522תב"ר  :עודה אבו סריחאן
  ₪ 130,381ע"ס  מוסדות ציבור התב"רחינוך ו ליד מוסדותמעברי חצייה וסימון כבישים וצמתים 

 
 .מאושר פה אחד : החלטה

 
 

 :סגירת תב"רים .3.2

 שם התב"ר מס' התב"ר
 תכנון ותוכניות מפורטות 240
 חניון לאצטדיון 348
 חינוך בנושא סביבה לשנים תש"פ,תשפ"א, תשפ"ב 399
  2017-2021פעולות תומכות לשנים -פיתוח ארגוני במועצה 409
 תחזוקת מוקד וסייר בטחון ומפקח 423
 רכז פיתוח כלכלי 437
 546שיקום נחל נוקדים לפי החלטת ממשלה  469
 תכנית הפעלה בתחום הרווחה 491
  2023תכנית הפעלה עבור נוער וצעירים  507
 2023מערכת שחרור עשן במכרז לגיל הרך  512
 2023הסדרת כביש ראשי  מנתיב אחד לדו נתיבי   513

 
יש לכם את הרשימה שזה סגירת התב"רים וכולם הסתיימו לפי התוכנית  ואין  עודה אבו סריחאן:

 .חריגות 

 .מאושר פה אחד : החלטה
 

תוכנית מפורטת לאזור התעשיה המתארי בשגב  – 1142686-652תוכנית מס'  .4

 – 31שלום חלקה 

אנחנו מקדמים להסדרת המושות אדמה זו תוכנית בכניסה של שגב שלום : קאיד אבו מעמר  

שינוי מתארי בכדי  נעשה בהמשךלמועצה וכשטח ציבורי השטח מתוכנית חדשה ונקבל חלק 

טובים לישוב, אתמול היה מתכנן היעשו הדברים י ובכךלחזור למועצה  היזמיםאת לחייב 

 ועשינו סיור בישוב בכדי לקדם את הישוב. המחוז בביקור בשגב שלום,

 .מאושר פה אחד : החלטה
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המים נווה  תאגידבחירתו של מר נסים ג'רגאוי לנציג המועצה לדירקטוריון ב .5
 .מדבר

 
 אנחנו מציעים את נסים  ,חברים .אני מבקש מנסים ג'רגאוי לצאת מהישיבהקאיד אבו מעמר: 

 .המים נווה מדבר תאגידבג'רגאוי נציג המועצה לדירקטוריון 
 

 .מאושר פה אחדהחלטה :  

 

 .2023הביקורת הפנימית  דיון בדוח .6

פעמים ולא הגיעו  4הדו"ח לא נידון בועדת הביקורת, היות והועדה זומנה : אברהים גרגאוי 
 פעמים בשנה דיון בוועדת הביקורת. 4חבריה לישיבה, החוק מחייב 

בהיעדר התכנסות הועדה אני בוחר להביא הדו"ח ולהציגו למליאת המועצה. נא ההתייצבות 
 שייקבעו בהמשך.שלכם בוועדות, 

 . בישיבה התקיים דיון של חברי המועצה .הדוח הוצג ע"י מבקר המועצה

 חברי המועצה מאמצים הביקורת ומבקשים תיקון הליקויים.

 

 

 .18:55בשעה  להנעהישיבה נ, תודה רבה חברים קאיד אבו מעמר:

 

____________ 
 אבו מעמר  קאיד 

 המועצה ראש
 רשם:

 
 רמשהסלימאן אבו 

 המעוצה מנכ"ל
 

 העתקים:
 גזבר המועצה –עודה אבו סריחאן 

 יעמ"ש –עו"ד ג'מאל אבן חמאד 
 מבקר המועצה –אברהים ג'רגאוי 

 תיק מליאה
 11-0824-סלימאן


